
 
 

 

Årsberetning 2024 fra fungerende formand 

Ved generalforsamlingen 2024 fik vi en ny formand som afløser for Bjarne Kure Pedersen. Desværre havde 

hun ikke overskud til at varetage formandsposten. Heldigvis har vi en god og erfaren organisation og i 

sommeren 2025 mødtes bestyrelsen og blev enige om at konstituere os med mig som fungerende formand 

indtil næste generalforsamling. 

Vi kom godt ind i sæsonen og de fleste aktiviteter kører rigtigt godt og vi har et fornuftigt medlemstal – 

mange aktiviteter har dog plads til endnu flere medlemmer. Bowling blev dog stoppet med udgangen af 

sæsonen 2023/24. 

Vi prøver at være synlige udadtil og fik lavet en god opstarts plakat. Hjemmesiden er ligeledes ganske 

fornuftig og det fungerer godt med automatisk medlems registrering og kontingent betaling. Nogle af 

udvalgene bruger Facebook til kontakt med medlemmerne og det er en ganske god løsning. KFS’s Facebook 

side er blevet ajourført. Der er dog plads til forbedringer og sikkert gode muligheder mht. at bruge 

Facebook til målrettet at skaffe nye medllemmer. 

Vi bruger stadigvæk Campaign Monitor til udsendelse af nyhedsbreve efter behov. Ca. 1/3 af medlemmerne 

er tilmeldt nyhedsbrevet. Kravet om at modtagere af nyhedsbrev skal have accepteret dette af hensyn til 

GDPR ser dog ud til at være unødvendig, da vores information til medlemmer ikke har kommerciel karakter. 

For godt et år siden besluttede vi at forsøge os med en ny aktivitet Pickleball i Kalundborg Hal 1, hvor vi 

benyttede de overskydende badminton baner. Det kørte på forsøgsbasis i første halvdel af 2024. Fra starten 

af sæsonen 2024/25 blev det introduceret som en ny fast aktivitet med René som udvalgsformand. Det har 

været en stor succes, hvor der spilles både mandag og tirsdag – ofte med over 20 deltagere. En stor tak til 

René og Martin. 

Det var besværligt at anvende de gamle badminton stolper og net til Pickleball og badminton. Vi søgte 

derfor Folkeoplysningsudvalget om midler til at modernisere badminton udstyr i Kalundborghallen og fik 

dette godkendt i november mod at vi bidragede økonomisk til projektet. Dette er gennemført i februar 2025 

og er en stor forbedring med nye net og stolper placeret på en vogn. 

Vi har fået en ny foreningskonsulent i DFIF = Søren Erik Nielsen. Søren har været meget aktiv og ydet os stor 

støtte i løbet af året. Vi har bl.a. fået lavet en profil og et stillingsopslag til en ny formand for KFS.  

Den årlige generalforsamling holdes i Raklev Sognegård onsdag den 5. marts 2025, kl. 19.00. vi i 

indleder generalforsamlingen med spisning kl. 18.00. 

Glyn ønsker at træde ud af forretningsudvalget! Tak til Glyn for mange års bestyrelsesarbejde for KFS! 

Fungerende Formand Anders Jensen 

 


